
Rada školy pri Základnej škole J. F. Rimavského, Nábrežie Rimavy 457, Hnúšťa 

 

Výročná správa 

z činnosti Rady školy za kalendárny rok 2022 

 

Počas kalendárneho roka 2022 sa uskutočnili tri zasadnutia Rady školy. Prvýkrát sa RŠ stretla 

dňa 24.2.2022. Na tomto stretnutí RŠ jednomyseľne schválila plán zasadnutí. Správu 

o podmienkach a výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu za 1. polrok šk. roka 2021/22 

podala predsedníčka rady školy, Mgr. Elena Kretová. Správa obsahovala počty žiakov 

a zamestnancov školy, informácie o práci predmetových komisií a metodických združení, 

informácie o práci so žiakmi so špeciálnymi potrebami, slaboprospievajúcimi žiakmi, 

informovala o modernizáciách učební a materiálnom zabezpečení základnej školy.  

Mgr. Petra Kizeková, tajomníčka rady školy, prítomných informovala o priebehu dištančného 

vzdelávania a ďalej aj o zámere školy opätovného otvorenia triedy s rozšíreným vyučovaním 

anglického jazyka v šiestom ročníku.  

Mgr. E. Kretová zhodnotila úspešnosť žiakov školy v jednotlivých súťažiach a olympiádach 

prvého stupňa a úspešnosť druhého stupňa zhodnotila Mgr. Petra Kizeková. Členovia rady 

školy prediskutovali realizáciu koncoročných výletov žiakov a plánovaných exkurzií a tiež aj 

prípravu Venčeka. 

 Druhé stretnutie sa uskutočnilo 26.5. 2022. PaedDr. Barbora Földiová, riaditeľka školy, 

členov RŠ oboznámila so zmenami, ktoré nastali v Školskom vzdelávacom programe. Tieto 

sa týkali najmä dotácie hodín anglického jazyka v piatom ročníku. V jazykovej triede /ôsmy 

ročník/ bude pracovať so žiakmi raz do týždňa americká lektorka. Výchovná poradkyňa Mgr. 

Janka Karabínošová informovala o zápise žiakov do 1. ročníka - podrobne informovala 

o zložení týchto žiakov: počet chlapcov/dievčat, počet žiakov z Hnúšte/okolitých miest 

a dedín. Ďalej informovala o záujme žiakov o stredoškolské štúdium, oboznámila 

s výsledkami testovania Monitor 9. Ing. Michaela Hroncová, pokladníčka RZ, predstavila 

spôsoby čerpania finančných prostriedkov Rodičovského združenia pri ZŠ J. F. Rimavského 

v Hnúšti. Vysvetlila spôsob podávania žiadostí jednotlivých predmetových komisií 

a metodických združení a zároveň popísala spôsob prehodnocovania predložených žiadostí 

rodičmi. Eva Moncoľová, vedúca školskej jedálne, členov RŠ oboznámila o spôsobe 

financovania školskej jedálne, príprave jedálnička a vystavovaní šekov pre stravníkov 



školskej jedálne. PaedDr. Barbora Földiová oboznámila členov rady školy s Plánom práce 

Školského klubu detí, rozdelenie jednotlivých aktivít podľa mesiacov.  

 Posledné zasadnutie RŠ sa konalo dňa 10.10.2022. Rada školy schválila zoznam začlenených 

žiakov, Správu o podmienkach a výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu za školský rok 

2021/2022. Rada školy taktiež schválila začiatok vyučovania, poradie a dĺžku prestávok. 

Predsedníčka Mgr. E. Kretová predstavila nového člena RŠ za rodičov, Ing. Jána Černáka, 

ktorý kooptovaním nahradil Ing. Michala Vaculu, nakoľko sa jeho členstvo v RŠ skončilo, 

keďže jeho syn ukončil v júni 2022 štúdium na našej škole.  

V Hnúšti, dňa 28. 3. 2023 

 Vypracovala: Mgr. Elena Kretová – predsedníčka Rady školy 

 

 

 


